
Zápis ze zasedání školské komise MČ Praha-Libuš 

Datum:  25. 5. 2023 18:05 – 20:00  

Přítomni: Mgr. Michaela Novotná Burdová, Ing. Jiří Hlavnička, Petra Plecitá, DiS., Mgr. Tomáš 

Dollinger, Zdenka Dubová, MUDr. Radka Szotkowská, Bc. Lucie Chmelířová 

Omluveni: Ing. Lenka Koudelková 

Hosté: Mgr. Kateřina Turnová, Martina Matějková – předsedkyně spolku RC Kuřátko 

Program: 

1. Zahájení 

2. Vystoupení místostarostky Mgr. Kateřiny Turnové 

3. Vystoupení předsedkyně RC Kuřátko Martiny Matějkové 

4. Komunikace ŠK a místostarostky pro školství Mgr. Kateřiny Turnové/rady MČ 

5. Návrhy na jednání ŠK od pí Plecité/Spolku rodičů ZŠ Meteorologická 

6. Návrhy na jednání ŠK od pí Dubové 

7. Návrh na pozvání ředitelů ZŠ a MŠ na jednání ŠK 

8. Stanovení termínu příštího jednání ŠK 

9. Různé 

10. Závěr 

 

Ad 1. 

Paní předsedkyně zahájila zasedání školské komise v 18:05 a členové komise schválili navržený 

program. 

Z celkového počtu 7 členů ŠK přítomno 6 – hlasování: 6 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Ad 2. 

Paní místostarostka informovala o aktuální personální situaci na ZŠ Meteorologická, plánovaných 

investičních akcích v MČ a ZŠ. Také informovala, že zástupci MČ zahájili jednání s vedením společnosti 

Sapiria a s Českým hydrometeorologickým ústavem v Praze-Libuš o možné spolupráci. 

Ad 3. 

Paní Matějková komisi představila fungování rodinného klubu. Rádi by poskytovali péči o děti formou 

dětské skupiny i sousedského hlídání. Pro větší skupinu dětí nemají prostory a z důvodu pronájmu 

Klubu Junior na dobu určitou je financování případných úprav nereálné. 

Komise vyjádřila podporu RC Kuřátko a doporučila RMČ Praha-Libuš zahájit jednání o možném 

pronájmu vhodnějších prostor. 

 Z celkového počtu 7 členů ŠK přítomno 6 – hlasování: 6 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

 



Ad 4. 

Paní Plecitá s paní Dubovou požádaly paní místostarostku o vstřícnější komunikaci mezi RMČ a ŠK pro 

možnost kvalitnější informovanosti rodičů a občanů MČ.  

Ad 5.  

Předložené návrhy budou postupně projednány podrobněji na jednání komise.  

Ad 6. 

Předložené návrhy budou postupně projednány podrobněji na jednání komise.  

Ad 7. 

Pozvání ředitelů na jednání ŠK se zatím nebude realizovat. Členové komise se dohodli, že využijí 

možnosti zúčastnit se porady ředitelů ZŠ a MŠ se zřizovatelem, které pořádá OSŠ a které se má bude 

na přelomu září a října 2023.  

Ad 8. 

Příští jednání ŠK se bude konat v rámci porady ředitelů se zřizovatelem na přelomu září a října 2023. 

O termínu budou členové komise včas informováni předsedkyní ŠK.  

Ad 9. 

Paní předsedkyně všem poděkovala za účast a ukončila zasedání ve 20:00 hodin. 

 

Správnost obsahu jednání a zápisu potvrzuje: 

Mgr. Michaela Novotná Burdová 

předsedkyně školské komise 


